

## VERSLAG BESTUURSVERGADERING 16 JANUARI 2024

Aanwezig: Thierry Vanderlinden, Moustapha Akkouh, Hassan Sadeghi, Johan Alles, Erik Baert, Véronique Casters

Uitgenodigd: Dave Cook

Verontschuldigd: Fariborz

Aanwezig personeel: Sarina Vanrusselt

### 1. Vergaderingen

#### 1.1. Verslag bestuursvergadering 15/12/2023

Niet akkoord: 1

*De inhoud van puntje 5.1 moet anders geformuleerd worden alsook een tabel van de kosten en de opbrengsten van het hosinsul seminarie moet best opgenomen worden in het verslag.*

Akkoord: 5

### 2. Financieel verslag

#### 2.1. Stand van de rekeningen

*Véronique haalt aan dat de Belgian open veel meer heeft opgebracht dan onze begroting, alsook voor competitiesport en personeelskosten. Het is een uitzonderlijk jaar waarbij we met een heel positief resultaat eindigen. Dit wordt nog even afgetoetst met onze externe boekhouder Marnik bij de afsluiting over 2 weken.*

*Erik haalt aan dat er moet bekeken worden of we dan eventueel meer budget kunnen steken in bepaalde posten waar nu minder budget aan gependend is kunnen worden.*

Akkoord: 6/6

### 3. Bestuur en beleid

#### 3.1. Personeel

##### 3.1.1. Mailbox

*Thierry vermeldt dat hij het beter vindt voor de continuïteit van het secretariaat als Annelies en Sarina ook in de mailboxen van [leden@taekwondo.be](mailto:leden@taekwondo.be) en [administratie@taekwondo.be](mailto:administratie@taekwondo.be) kunnen. Gezien Frederik en Katrien beiden parttime werken kan er op deze manier korter op de bal gespeeld worden bij dringende zaken bij afwezigheid van deze personeelsleden. Thierry zal de praktische kant hiervan bekijken en ook een teamvergadering hieromtrent organiseren met het personeel.*

Akkoord: 6/6

##### 3.1.2. Sta-zit tafels: offertes

*De offertes worden voorgesteld. De voorkeur gaat uit naar het bureau van officicity.*

Akkoord: 6/6

### 3.2. Backups verantwoordelijke taken bestuur

Er moet een lijstje opgesteld worden over welke taken de bestuurders reeds op zich nemen en welke taken ze erbij kunnen nemen om een goede opvolging te kunnen garanderen. De bestaande functieprofielen kunnen hiervoor gebruikt worden en aangepast aan de personen.

Akkoord: 6/6

### 3.3. Sport Vlaanderen

3.3.1. Extra aanvullende werkingssubsidie 2023: €4.565,20 (de pot van Sport Vlaanderen moest op)

3.3.2. Werkingssubsidies 2024

	Voorschot	Geraamd eindtotaal
Basiswerking 2024	€ 204.490,21	€ 227.211,34 (2023 = €212.909,63)
Jeugdsportproject 2024	€ 11.477,28 (zelfde als vorig jaar)	€ 12.752,23 (zelfde als vorig jaar)

### 3.4. Federatie-API mogelijkheden

Annelies stelde een tabel met enkele alternatieven voor in volgende tabel:

	Mogelijkheid 1	Mogelijkheid 2	Mogelijkheid 3
<b>Wat</b>	Federatie-API rol blijft binnen TKDV en wordt opgenomen door een personeelslid	Aanstelling freelance API via VSF. Deze werkt als federatie-API en staat in contact met een aangeduid personeelslid (voor specifieke vragen en ondersteuning moest dit nodig zijn)	Aanstellen andere externe als federatie-API. Bijvoorbeeld erkent vertrouwenspersoon. Ook deze staat in contact met een personeelslid (voor specifieke vragen en ondersteuning moest dit nodig zijn)
<b>Kost</b>	Gratis	€60 per uur (incl. BTW)	?
<b>Voordelen</b>	Alles blijft binnen TKDV	Een federatie-API die meer expertise en ervaring heeft met grensoverschrijdende zaken.	Een federatie-API die meer expertise en ervaring heeft met grensoverschrijdende zaken.
	Hebt onmiddellijk ook meer achtergrond gezien we de clubs en personen vaak kennen	Een federatie-API met kennis en voeling over de sportwereld.	Minder extra belasting voor personeelsleden
		Minder extra belasting voor personeelsleden	Onbevooroordeeld
		Onbevooroordeeld	
<b>Nadelen</b>	Extra taak, bovenop het takenpakket van de bestaande personeelsleden. Hierdoor kan er onvoldoende tijd zijn om dit goed uit te voeren.	Federatie-API heeft minder voeling met taekwondo.	Federatie-API heeft minder voeling met taekwondo.

	Gezien we de personen reeds kennen, kunnen we bevooroordeeld zijn.	Het blijft niet meer binnenshuis	Het blijft niet meer binnenshuis
	Kunnen belangenconflicten voorkomen.		
<b>Meer info</b>		<a href="https://vlaamsesportfederatie.be/s/haredservices/ondersteuning-personeel/freelance-api">https://vlaamsesportfederatie.be/s/haredservices/ondersteuning-personeel/freelance-api</a>	

*Erik haalt aan dat hij het belangrijk vindt dat het iemand van het personeel is zodat het op die manier ook binnen de federatie blijft en er op die manier ook een betere opvolging is. Het bestuur stelt voor om Sarina deze taak te laten overnemen. Johan haalt hierbij ook aan dat het misschien een goed idee is om gewoon elkaar hierin te ondersteunen, dat dit een gedeelde taak kan zijn en Annelies eventueel nog ondersteuning bij deze taken kan uitvoeren. Sarina zal deze mogelijkheid verder bekijken met Annelies.*

Akkoord: 6/6

### 3.5. JAV 25/02/2024

De dagorde wordt overlopen.

Akkoord: 6/6

### 3.6. Boekhoudprogramma

*Nu vlak voor de Belgian open is het niet de ideale timing om over te schakelen. Het kost ook tijd om het hele programma te leren kennen. Er moet eerst bekeken worden wat de opzegtermijn is van het huidige programma. Met het nieuwe programma is het transparanter voor elke bestuurder wat de financiële toestand is en makkelijk raadpleegbaar op elk moment. Véronique zal dit verder praktisch met Katrien bekijken.*

## 4. Leden en clubs

### 4.1. Stand van zaken leden & clubs

4.1.1. Totaal aantal actieve leden: 3581

4.1.2. Totaal aantal actieve clubs (met minstens 1 actief lid): 74

### 4.2. Hamoun Tajvar

*Hamoun heeft de federatie gecontacteerd om opnieuw tot onze federatie toe te treden. Erik stelt voor om een gesprek met hem aan te gaan.*

Akkoord: 6/6

### 4.3. Melding Kara: clubaanvraag Praeventio

*De situatie in de grootsteden moet herbekeken worden. Dit wordt in de volgende vergadering opnieuw opgenomen worden.*

### 4.4. Clubaanvraag: Chun-Ji Riemst

*De nodige documenten dienen tot clubaanvraag moeten nog ingediend te worden.*

## 5. Commissies

### 5.1. visie werking commissies

*Erik haalt aan dat er best een document opgesteld kan worden betreffende de werking van de commissies in het algemeen. Op die manier is het duidelijk wat er verwacht wordt van zo een commissie. Dit document plaatsen we dan best online zodat het steeds raadpleegbaar is voor iedereen. Er bestaan reeds commissiereglementen en dit zou dan geoptimaliseerd kunnen worden.*

Akkoord: 6/6

#### 5.2. IR cursussen poomsae/kyorugi

*Er werd besloten door het bestuur dat voor de IR cursus kyorugi iedereen die de ambitie heeft om IR te worden, mag gaan, indien dit op eigen kost is. Enkel degenen die geselecteerd worden door het bestuur om op cursus te gaan, krijgen financiële en administratieve ondersteuning van Taekwondo Vlaanderen. Dit jaar werden Lien Ramaekers en Nico Vanneste geselecteerd voor de IR cursus van Kyorugi.*

*Voor de IR cursus van poomsae stelde Thierry Vanderlinden zich kandidaat om hieraan deel te nemen. Dit werd eveneens goedgekeurd door het bestuur.*

Akkoord: 6/6

## 6. Activiteiten

### 6.1. Keumgang open

*Momenteel staat er wedstrijdondersteuning vast voor de 1-daagse wedstrijd, gezien beide competities op dezelfde dag plaatsvinden. Maar omdat het om een kyorugi en poomsae wedstrijd gaat op dezelfde dag (dus 2 verschillende disciplines), wordt dit gezien als een tweedaagse-wedstrijd en ontvangen zij ook de bijhorende ondersteuning hiervoor.*

Akkoord: 6/6

### 6.2. Poomsae seminarie

*De inschrijvingen lopen maar liggen voorlopig nog relatief laag. Momenteel werden alle kanalen gebruikt om publiciteit hiervoor te maken. Hier zal nog extra op worden ingezet.*

### 6.3. Planning najaar 2024

*De voorlopige planning voor het najaar wordt overlopen.*

### 6.4. Belgian Open

#### 6.4.1. Kyorugi:

*Stand van zaken wordt overlopen. Alles verloopt volgens schema.*

##### 6.4.1.1. CSB: wie?

*Wie de mensen voor het CSB worden moet nog concreet afgesproken worden. Het gaat waarschijnlijk om 3 personen.*

##### 6.4.1.2. Aantal trofeeën "Best referee"

*2 x trofee: best male + best female referee.*

Akkoord: 6/6

### 6.4.2. Belgian open poomsae 2024:

De sporthal van de Soeverein in Lommel werd hiervoor reeds in optie genomen. Het bestuur gaat akkoord om de wedstrijd op zaterdag 19/10/2024 te organiseren met de dag ervoor opbouw. Ze verkiezen ook deze locatie omdat dit reeds gekend staat voor de Belgian open kyorugi en er ook al goede contacten zijn met de omliggende partners.

#### 6.5. Hosinsulseminarie 2024:

Deze werd ingepland op zaterdag 9 en zondag 10/11/2024.

Locatie: Sporthal De Ark, Aartselaar

Lesgever: GM John Deuk Moo Hur

Erik neemt nog contact met John hieromtrent.

#### 6.6. Scheidsrechtvorming hanmadang door Chris Thoen

Deze werd ingepland op zondag 07/04/2024 van 09u30-15u00

Locatie: Officenter Geel

## 7. Projecten

### 8. Nationale federatie

#### 8.1. Simply compete

#### 8.2. BOIC subsidie

Er werd contact opgenomen met ABFT en TVDSG. Aangezien Taekwondo Vlaanderen in 2023 deze steun mocht ontvangen voor het hosinsul seminarie, is het de beurt aan ABFT of TVDSG in 2024. Dit werd zo naar desbetreffende deelfederaties gecommuniceerd maar beiden gaven aan geen projecten te hebben die onder die steun zouden kunnen kaderen. Hierbij maakt Taekwondo Vlaanderen opnieuw aanspraak op deze financiële steun in 2024.

### 9. Topsport

#### 9.1. Werking/the factory

Johan haalt aan dat hij graag Dave regelmatig wil uitnodigen in de bestuursvergaderingen om een update te geven van de stand van zaken binnen Topsport.

Dave overloopt hoe 2023 verlopen is. Hij haalt aan dat hij een brede basis wil behouden van leeftijden waarbij kadetten regelmatig uitgenodigd worden. Sinds 2019 behaalden ze met het development team de eerste gouden medaille in het afgelopen jaar.

Het centraliseren van een programma is nodig volgens TKDV en Sport Vlaanderen om efficiënt te kunnen trainen. Daarom dat het idee van de factory is ontstaan. Verschillende locaties werden bekeken maar de locatie van de fabriek in Aarschot kwam als best uit de bus. Een locatie die veel potentieel bezit. De eerste trainingssessies zijn geweest en ondanks de koude temperaturen was het aangenaam trainen met de infrarood verwarming.

In de kerstvakantie zijn de atleten naar het trainingskamp in Griekenland gegaan, alwaar ze met meer dan 150 senioren samen hebben kunnen trainen. Ook werden ze daar uitgenodigd voor de testmatches.

Sport Vlaanderen heeft een verhoging gegeven voor het subsidiëren van de atleten. Wat positief is voor de toekomst omdat ze in het verleden hier meer in gelimiteerd waren.

*Voor de infrastructuur van de factory zijn nog meer middelen nodig dan wat er nu voorhanden is. Dave wil hiervoor een aanvraag doen.*

#### 9.2. Contract Dave

*Sport Vlaanderen heeft ons opnieuw 2,5 equivalent toegekend. De opties voor de tewerkstelling van Dave vanaf juli 2024 wordt overlopen door Johan. Johan haalt aan dat het eerst belangrijk is om te weten wat Sport Vlaanderen werkbaar ziet in deze mogelijkheden. Hij heeft hieromtrent nog een gesprek met hen.*

### 10. Varia

10.1. Demoteam stage te Brussel 28 januari.

*Ms Park heeft contact opgenomen met Moustapha om een stage te organiseren in Brussel. Moustapha zorgt nog voor een affiche en regelt dit verder met Ms Park.*

10.2. Volgende bestuursvergadering 08/02/2024 – 20:00 – Officenter A12 Aartselaar